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Op 17 november 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: sluiten van basisschool 
Vindingrijk. Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
 
1. Was het College op de hoogte van het teruglopende aantal kinderen voor de groepen 1 tot en 

met 4 van de basisschool 'Vindingrijk'? 
Het college was ervan op de hoogte dat Vindingrijk een teruglopend aantal leerlingen had. Het 
schoolbestuur heeft informatie hierover met ons gedeeld. Het is aan het schoolbestuur om hier een 
oplossing voor te vinden. In groep 1 tot en met 4 zitten 31 leerlingen en in groep 5 tot en met 8 zitten 
38 leerlingen. 
 
 

2. Is/was het College op de hoogte van de interne problematiek op genoemde school? 
Het is niet op voorhand duidelijk wat u precies met ‘interne problematiek’ bedoelt. Het college is 
bekend met de lerarentekorten op diverse scholen, evenals met de teruglopende leerlingenaantallen 
op sommige scholen zoals Vindingrijk.  
 
 

3. In het artikel wordt gesproken over 'wanbeleid', was hier sprake van of spelen er andere 
oorzaken en welke dan? 
Het college kan zich voorstellen dat leerlingen, hun ouders en leerkrachten zijn aangedaan door het 
nieuws van de schoolsluiting. We begrijpen ook dat deze versnelde sluiting helaas onvermijdelijk was 
vanwege het ontbreken van voldoende leraren, in combinatie met de wens en noodzaak om de 
continuïteit in het onderwijs van de kinderen te waarborgen. 
Het college vertrouwt erop dat de leerlingen per 1-1-2024 op, liefst in de buurt gelegen scholen, een 
plek kunnen vinden. Het schoolbestuur, Stichting Klasse, helpt de ouders daarbij en werkt hiertoe 
samen met de andere schoolbesturen. 
 
 

4. Wat heeft het College gedaan om deze ontwikkeling een halt toe te roepen aangezien deze 
school de enige basisschool is in de wijk? 
Gezien Vindingrijk een dislocatie is van obs Wereldwijs heeft het college geen rol bij besluitvorming 
rond het in stand houden van de locatie. . De bevoegdheid hiertoe ligt bij het schoolbestuur. Wij vinden 
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het wel spijtig dat de enige basisschool in deze wijk nu lijkt te verdwijnen. Voor het leegkomende 
gebouw zoeken we een passende nieuwe functie, bij voorkeur aansluitend op de onderwijsfunctie.  
 
 

5. Recent hebben wij als gemeenteraad gesproken over de toename van het aantal aanmeldingen 
voor het basisonderwijs op grond waarvan de indruk is ontstaan dat dit als 'knellend' wordt 
ervaren. Wat betekent uiteindelijk sluiting voor het aanbod van onderwijs aan leerlingen in de 
groepen 1 tot en met 4? 
Verspreid over de stad is er voldoende plek voor PO-leerlingen, waarbij sommige scholen vol zitten en 
andere ruimte over hebben. Wij hebben niet het beeld dat dit als knellend wordt ervaren. Wel kampen 
veel scholen met tekorten op de arbeidsmarkt.  
Rond nieuwkomersonderwijs zitten er uitdagingen om leerlingen van nieuwkomersklassen (PO) te 
laten doorstromen naar reguliere schoolklassen. De regie hierop wordt versterkt met een convenant. 
Rond het VO en onderwijs aan AMV’ers speelt overdruk op de ISK, maar dat staat los van het PO. 
 
 

6. Welke mogelijkheden heeft de gemeente/College nog om te zorgen dat ook na 1.1.2024 
voldoende basisonderwijs is voor de groepen 1 tot en met 4 in de wijk Achterwillens? 
Het college vindt het spijtig dat door een dalend aantal leerlingen nu de enige school voor primair 
onderwijs uit de buurt verdwijnt. Belangrijk is dat het onderwijs aan de leerlingen doorgaat. Het 
schoolbestuur is hiervoor verantwoordelijk en neemt ook die verantwoordelijkheid. Het college zal 
bezien of de onderwijskundige functie van het gebouw kan worden gecontinueerd, maar gezien de 
teruglopende leerlingaantallen is het perspectief van een wijkschool broos. 
 
 

7. Wat betekent deze ontwikkeling in het kader van het IHP? 
Op dit moment is het te vroeg om hier antwoord op te geven. We nemen dit mee in de planvorming 
van het uitvoeringsplan IHP 2e tranche dat naar verwachting voor de zomer van 2024 aan de Raad 
wordt aangeboden. 
 
 

Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit: 2 uur. 
 

 


